
V Libochovanech 15. prosince 2011 

  

  

MILÍ LIBOCHOVANŠTÍ, 

  

rok 2011 pomalu a jistě končí a nastává chvíle ohlédnutí. Pro někoho z nás byl úspěšný méně, pro 

někoho více. 

Z pohledu obce mohu konstatovat, že se v prvním roce činnosti nového zastupitelstva povedlo 

nemálo dobrého. Byly nám schváleny celkem čtyři dotace, z nichž dvě se nám podařily zrealizovat a 

dotáhnout až do úspěšného konce a jsou i zaplacené. Na zbývajících se stále ještě pracuje. Je to 

územní plán obce a kanalizace s čističkou odpadních vod. To bude největší oříšek, se kterým se 

v příštím a přespříštím roce budeme muset poprat. V současnosti máme vybraného dodavatele 

projektu a čeká nás samotná realizace. Doufám, že nevzniknou žádné závažné problémy, ty by si nikdo 

z nás určitě nepřál. 

  

Neprohospodařili jsme obecní kasu, zbytečně jsme neutráceli, dodržovali jsme rozpočet. 

Myslím, že se nám v průběhu roku povedlo zorganizovat i několik akcí, které se Vám líbili. V tom všem 

bychom chtěli pokračovat. 

  

Před sebou máme nejkrásnější svátky v roce. Užijte si je v kruhu rodinném v klidu a v pohodě. 

Zapomeňte na práci, na starosti a užívejte si radosti. 

  

Hodně štěstí, zdraví a lásky v roce 2012 Vám všem přeje 

  

                                                                                     Mirka Vencláková 

 


